

二零一九年四旬期運動主題及副題

Theme and Sub-themes for Lenten Campaign of 2019

主題： 不要讓人小看你年輕
Theme： Do not let people disregard you because you are young

副題

Sub-themes

第一週： 聖言心坎印

1st week： Reawaken the Word of God latent in your heart

經文： 天主的話離你很近，就在你口裡，就在你心中。(羅 10:8)

Reading： The word is near you, on your lips and in your heart ... (Rom 10:8)

第二週： 明辨是非因

2nd week： Discern the roots of right and wrong

經文： 因為有許多人，行事為人，是基督十字架的敵人...；他們只思念地上的事。(斐 3:18-19)

Reading： For many..., conduct themselves as enemies of the cross of Christ. ... Their minds are occupied with earthly things. (Phil 3:18-19)

第三週： 省察保純厚

3rd week： Be vigilant to retain purity and modesty

經文： 所以，凡自以為站得穩的，務要小心，免得跌倒。(格前 10:12)

Reading： Therefore, whoever thinks he is standing secure should take care not to fall. (1 Cor 10:12)

第四週： 實信修和路

4th week： Stay on course to making peace

經文： 這一切都是出於天主：天主曾藉基督，使我們與他自己和好，並將這和好的職務，賜給了我們。(格後 5:18)

Reading： And all this is from God, who has reconciled us to himself through Christ and given us the ministry of reconciliation. (2 Cor 5:18)

第五週： 天國在人間

5th week : Realise the Kingdom of God on earth

經文： 為達到目標，為爭取天主在基督內，召我向上爭奪的獎品。(斐 3:14)

Reading: I continue my pursuit toward the goal, the prize of God's upward calling, in Christ Jesus. (Phil 3:14)